

## REFERAT

Bestyrelsesmøde i Sct. Paulskarréens gårdlaug

**10. juni 2024 kl. 19.00 hos Lars.**

Til stede: Lars , Carsten, Eva

1. Valg af ordstyrer / Lars og referent / Eva.

2. Godkendelse af referat fra GF. Lars præciserer at vi undersøger økonomi for begge muligheder – nyt respektive renovering.

3. Konstituering af bestyrelsen: Lars fortsætter som formand og fortsat med assistance af Eva hvad gælder det administrative.

### 4. CYKELPARKERING

- Tilslutning til forslaget til opslag information om cykelparkering fra Signe og Gert.

SKAL SÆTTES OP I ALLE OPGANGE. Kontakt kollega i bestyrelsen hvis I ikke har printer.

Bede Jørgen laminere til opsætning i gården.

- Alle glade for Gerts indsats med cykelrazzier, at han vil fortsætte og at det foregår efter de retningslinjer kommunen beskriver i "Kommunens guide til cykeloprydning".

### 5. Havelåger og hegn

- Forslag at samme arbejdsgruppe som arbejdet med låger fortsætter med hegn – spørge Ditte og Michael. Afslutte låge-projekt før vi starter på hegn. Flere huse har diskuteret det med låsemodel, og det tegner til at kode er mest realistisk. Både brikker og nøgler kræver stor administration. Strømforsyning tjekkes. I givet tilfælde installeres det samlet med selve lågen.

### 6. - Græsslåmaskine.

- Forslag at købe ny hellere end reparere. Jørgen får frie hænder til dette.

- Rutiner for indkøb af benzin; Carsten køber lige nu, og fremadrettet kan det indgå i opgaver på havedage.

7. Sygdom på æbletræer: Ditte har allerede fået klartegn at kontakte havemand.

8. Formulere info om ikke at fordre fugle; Spørge Signe om hun vil lave et forslag.

Fordring tiltrækker rotter og bliver meget duelort også på huse. Nogen fodrer under æbletræet: Evt. sætte et lille skilt, hvis det bliver ved. Gårdlauget giver klartegn til at fjerne fx fuglekugler.

9. Sikkerhed: Altaner og udvendige kasser, parasoller. Udsætte. Forslag tage det op til næste GF.

10. Gamle kloakrør fra husene passerer fælles arealer. Forslag at det bliver næste ting vi sparer op til efter hegn.

11. Årshjul møder, udsættes til møde 1. oktober.

12. Næste års GF – , bl.a. kloakrør og altansikkerhed foreslået som nye punkter.

Videre diskussion om dette udsat.

13. Eventuelt.

- Flisepladsen. Carsten viste tegnet idéoplæg til espalier ved flisepladsen.

- Status poppeltræ + generelt hvorvidt rødder fra poppel og andre træer kan skade kloakker.

*Referent Eva*